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Sindelfinger Werkstadtlauf 2012
We are pleased to inform you that the 
Sindelfinger Stadtlauf will be taking place 
on the 13th of May. All children are 
expected to attend wearing their Physical 
Education uniform. We would also be 
proud of parents that would like to 
represent us in the 6km or 11km races.

The the following page of the newsletter 
contains the Streckenplan. Please 
contact Mrs. Kubacsek as soon as 
possible to confirm your participation, so 
she can make the registration! For further 
questions please contact 
Kubacsekk@issev.de

6 km, Laufen6 km, Laufen

Infos Sonntag, 13. Mai 2012
um 13:00 Uhr
Sportart: Laufen
Streckenprofil: flach
Art: Stadtlauf

11 km, Laufen11 km, Laufen
Infos Sonntag, 13. Mai 2012

um 14:30 Uhr
Sportart: Laufen
Streckenprofil: flach
Art: Stadtlauf

Bambinilauf, LaufenBambinilauf, Laufen

Infos Sonntag, 13. Mai 2012
um 16:15 Uhr
Sportart: Laufen
Streckenprofil: flach
Art: Stadtlauf

1,x km (1,5 km), Laufen1,x km (1,5 km), Laufen
Infos Sonntag, 13. Mai 2012

um 16:30 Uhr
Sportart: Laufen (Schülerläufe)
Streckenprofil: flach
Art: Stadtlauf

Class Photos

Class photos for the yearbook will be taken 
on Friday May 4. Since Grade 3/4 are out on 

a field trip, their photos will be taken early 
next week.  A whole school photo will be 

taken on Monday May 14. 

mailto:Kubacsekk@issev.de
mailto:Kubacsekk@issev.de
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International May Day.
 

The PTG is sponsoring an International Festival at BaSICS on Saturday, May 12, 2012 
from 14:00 – 17:00.   Wear something festive.   Come and experience games and activities 
from other cultures. The non-profit group, “Make Change Possible” and the Heidelberg 
International School students who recently presented their work in Namibia at a Middle 
School assembly, will provide activities that include card, board and skill based games, a 
quiz, making “rubbish” toys, story-telling, music, films and a small art exhibition.  There will 
also be activities such as bobbing for apples and breaking of a piñata.
 
In addition, come prepared to satisfy your pallet and taste different foods. If you would like 
to donate a dish or drinks from your home country, it would be appreciated. We will turn our 
cafeteria into an International Café. Dishes can be brought in on Saturday at 1:30pm.
 
We are also excited to offer a table of international items for sale.   If you have any items to 
donate, please remember to bring them. Also the Art displayed at our school through out 
the last two weeks will be available for purchase.   Entrance is free of charge.   Invite your 
neighbors and friends.  This festival is open to the public.

Internationales Maifest
 

PTG veranstaltet am Samstag, den 12.Mai von 14.00-17.00 Uhr ein Internationales Maifest 
in BaSiCS. Sie sind eingeladen Spiele und Aktivitäten anderer Kulturen kennenzulernen. 
Die  allgemeinnützige Gruppe „Make Change Possible“  von Schülern der Heidelberger 
International School, die erst kürzlich ihre Arbeit in Namibia anlässlich der Middle School 
assembly  vorgestellt hat, wird verschiedene Aktivitäten, wie Karten- und Brettspiele, 
Geschicklichkeitsspiele, ein Quiz, Spielzeug aus Abfall,  Geschichtenerzählen, Musik, Filme 
und eine kleine Kunstausstellung präsentieren. Außerdem werden Aktionen wie 
Äpfelschnappen und „braking of a Pinata“ angeboten.
 
Die Cafeteria wir in ein Internationales Café verwandelt, hier können sie Speisen und 
Getränke aus aller Welt probieren. Sehr willkommen sind Spenden Landestypischer 
Gerichte oder Getränke ( bitte nur non alcoholic). Diese können am Samstag ab 1.30 Uhr 
in der Cafeteria abgegeben werden.
 
Wir freuen uns auch darüber einen Verkaufstisch für Landestypische Kunst- oder 
Gebrauchsgegenstände  bereitstellen zu können. Auch hier sind Spenden sehr 
willkommen. Außerdem können die Kunstobjekte der Schüler aus den vergangenen zwei 
Wochen käuflich erworben werden. Der Eintritt ist frei. Laden Sie ihre Freunde und 
Nachbarn ein.
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    Scholastic Buchclub Nachrichten 
Liebe Eltern,

Die Bücherei bietet viermal im Jahr die Möglichkeit, Bücher über den Buchclub zu 
bestellen. Dadurch erhalten Sie die Gelegenheit, englischsprachige Bücher direkt aus 
den USA oder aus Grossbrittanien zu beziehen. Wir bieten den Buchclub als Service, um 
den Kauf englischer Bücher zu erleichtern.

Ihr Kind hat den Katalog von Scholastic mitgebracht. Wenn Sie eine Buchbestellung 
aufgeben möchten, lesen Sie bitte die folgenden Informationen. 

Scholastic Buchclub hat das Programm für den internationalen Kunden geändert!

Scholastic International School Book Club:  Scholastic Bestellungen werden von 
nun an online gemacht. Bitte besuchen Sie die Adresse unten, bestellen und 
bezahlen Sie Ihre Bücher, und sie werden zur Schule geschickt. Der letzte Tag für 
das Bestellen ist Dienstag, 18. Mai, 2012.

Scholastic International School Book Club Order Web Site

http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/iss-basics 

Die Webseite hat eine umfangreichere Auswahl als die gedruckten Kataloge. Wenn 
Sie Probleme mit Onlinebestellungen haben, wenden Sie sich bitte an mich. Das 
Bestellformular gibt es nur im Englisch.

Vielen Dank fuer Ihre Unterstützung. Wir hoffen, durch den Buchclub die Möglichkeit 
bieten  zu können, Lesematerial einfacher zur Verfügung zu stellen und die Kinder 
dadurch zum Lesen zu motivieren. Wir freuen uns bereits auf ein weiteres Buchclubjahr.

Bei weiteren Fragen stehe ich natürlich gern zur Verfügung.

Mit freundlichem Gruss,

Julia Daniel
BaSICS Library
International School of Stuttgart
danielj@issev.de

P.S: Die Schulbibliothek erhielt freie Punkte fuer jede Bestellung. Und so koennen wir die 
Bibliothek noch erweitern.

http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/international-sch-of-stuttgart
http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/international-sch-of-stuttgart
http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/iss-basics
http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/iss-basics
mailto:danielj@issev.de
mailto:danielj@issev.de


BÖBLINGEN & SINDELFINGEN INTERNATIONAL COMMUNITY SCHOOL               3. MAY 2012

! PAGE 5

Scholastic Book Club Selections!   

Dear Parents," " " " " " " " "

We have two book clubs and four sales each year.  Ordering books from the clubs lets you buy 
English language reading materials more easily than you can in the German shops. The clubs are 
very popular and we offer them as a service to students and parents who would like more English 
books at home. 

Your child has brought home catalogs from Scholastic.  As always, your participation is voluntary.  
However, if you wish to place an order, please read these instructions carefully – 

Scholastic Book Club has changed its program for international 
customers!

Scholastic International School Book Club:  Ordering from Scholastic is now done online.  
Please visit the site below, place and pay for your order, and books will be shipped to school.  
The deadline for ordering through Scholastic is Tuesday, 18th May, 2012.

Scholastic International School Book Club Order Web Site

http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/iss-basics 

The web site has a greater selection than the printed catalog.  However, if it is difficult for you 
to order online please stop by the BaSICS Library and we will help you. Unfortunately the 
online order form is only available in English.

Thank you for supporting your children in their reading development.

As always, should you have any questions or concerns, please contact me directly.

Sincerely,     

Julia Daniel
BaSICS Library
International School of Stuttgart
danielj@issev.de

P.S: The school library gets free points for every book ordered which helps us expand our library 
collection.

http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/international-sch-of-stuttgart
http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/international-sch-of-stuttgart
http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/iss-basics
http://eu.clubs-school.scholastic.co.uk/iss-basics
mailto:danielj@issev.de
mailto:danielj@issev.de

